



## Referat Bestyrelsesmøde 14.12.22

1. Velkomst – L byder velkommen
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 16. november 2022  
Referatet er godkendt
3. Igangværende projekter:
  - a. Riffelrøret (betalingssystem, ADK) G og M er tovholder på projektet. Vi skal melde ud til medlemmerne med sagsgangen.  
Software er nu installeret i vores klubcomputer og er klar til at lave kort til ADK.  
Udenfor døren til riffelrøret sidder der en ADK der registrerer adgang og åbner døren.  
Computeren indenfor giver ved kortgenkendelse 5 minutters adgang for hver gang det sættes i.

Information til medlemmerne:

Riffelrøret er lukket i uge 1 hvor ombygningen foregår.

Herefter kan riffelnøglen udskiftes til DueMatic kort.

Ved ombytning af riffelnøgle, sættes indestående over på DueMatic kortet.

Gebytret der er betalt for riffelnøglen, erstattes af adgang til ny ADK.

4. Hvad sker der i klubben?
  - a. Vedligeholdelse (materiale- og vedligeholds udvalg)  
Der er ændret på lyset langs riffelrøret. På siden af huset (riffelrøret) sidder der nu en kontakt. Den tænder lyset i 2 timer.  
De sidste pallereoler er kommet. De er som de gamle hvor der kan stå paller under.  
Der er valset flere skærme til vores duemaskiner, vi afventer beslag så de kan monteres.  
DueMatic var på besøg i tirsdags og lavede en OL-trap maskine der.  
G kontakter et hydraulic firma, der skal vurdere hvad det koster at få sakseliften til at fungere igen.  
L kontakter Lars Nielsen og får en pris på den lift han har omtalt kunne købes.  
Der er udfordring med den nye sportingbane, det er et relæ der er galt med. J taler med Søren om den udfordring.
  - b. Køkken (køkkenudvalg)  
M er sygemeldt. J arbejder på at ansætte en ny person.
  - c. Banevagter (banevagtsudvalg)  
Der er lidt nedgang ved banevagter, der er sygdom og almindelig nedgang. Vi håber på bedre tider. Der kan indkaldes til arbejdsdag hvor der kørsers duer ud.  
E har dokument med fra anden forening med stor frivillighed – hvordan kommer vi derhen?
  - d. Stævner og talent (sportsudvalg)  
Der afholdes påskestævne og trible stævne 23,24 og 25 juni og der er NT stævne til oktober.  
VendelboCuppen bliver fastsat til februar.





- e. Sponsorer (Sponsorudvalg)  
Ingen kommentarer
  - f. It og administration (administrationsudvalg).  
M ønsker at stoppe i bestyrelsen. E hører klubmodul om hvilken support vi betaler for. Der skal findes en ny person til at tage sig af vores bookingmail.
  - g. Økonomi (kasserer)  
Økonomien har det godt, E betragter vores forening som sund.
5. Standerhejsning lørdag den 7. januar.  
Georg byder medlemmerne velkommen til det nye år. Der er morgenmad og klar suppe.  
Rundstykker kl. 9:30 – Standerhejsning kl. 10:00 – suppe til middag
6. Generalforsamling  
Generalforsamlingen den 23. februar kl. 19:00 meldes ud sammen med standerhejsning på medlemsmail og på vores Facebook.
7. Evt.  
Der blev talt om løst og fast, samt lidt sidste løse ender i forhold til vores stævne den 17. dec.

Mødet er hævet

